
凱悅尚萃酒店聯乘皮忠月餅禮盒
Hyatt Centric Hong Kong x Pei Chung Mooncake Gift Box

Celebrate the Mid-Autumn Festival with our exclusive mooncake gift box! Each box contains 
four individually packed custard mooncakes with salted egg yolk, produced by local brand 
Patisserie La Lune. The gift box features a custom artwork by Hong Kong artist Pei Chung, depicting 
North Point's Chun Yeung Street illuminated by the soft glow of lanterns, stars and the full moon.

以酒店的限定月餅禮盒共慶中秋佳節！月餅禮盒由本地品牌「望月」於香港生產，每個包含四個獨立包
裝的蛋黃奶黃月餅，並由香港藝術家皮忠 (Pei Chung) 獨家設計，其用心的水彩畫作描繪了北角地標春

秧街滿溢著由燈籠、星星和滿月中閃爍出的柔和光芒。

First come first served while stocks last 貨品數量有限，先到先得

For enquiries, please contact Frances Li at frances.li@hyatt.com or +852 3896 9833
如有查詢，請聯絡 frances.li@hyatt.com 或致電 +852 3896 9833

Bulk purchases of 10 sets or more will enjoy free delivery to a single address only. Available for Hong Kong Island, 
Kowloon, New Territories, Tung Chung (excluding Ma Wan, Discovery Bay, outlying islands, and the airport)

訂購 10 盒或以上可享免費送貨至同一送貨地址；
送貨範圍包括香港島、九龍、新界、東涌（不適用於馬灣、愉景灣、離島地區及香港國際機場）

Redeem at The Farmhouse Deli (Hotel West Tower 2/F): 17 August – 18 September 2024 ( 8:00 AM to 8:00 PM )
於 The Farmhouse Deli 餅店換領（酒店西座二樓）：2024 年 8 月 17 日至 2024 年 9 月 18 日（上午 8 時至晚上 8 時）

ORDER NOW
立即訂購HK$238ORIGINAL PRICE 原價

HK$198CORPORATE SPECIAL OFFER
公司客戶特別優惠
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